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Bericht van de voorzitter 

Waar blijft de tijd……. 

 

Het is en blijft misschien een cliché, maar wat gaat de tijd toch snel. Zaten wij voor mijn 

gevoel een paar weken geleden nog in de opstart van het seizoen, gaan wij nu al weer 

richting de zaalperiode. 

En wat is er ook weer veel gebeurd. De lustrum commissie heeft fantastisch werk geleverd, 

door ons Lustrum jaar mooi af te sluiten met het organiseren van de vele activiteiten en 

uiteindelijk het knalfeest. Dank aan iedereen die hier aan heeft bijgedragen. Dit is echt top 

en zonder jullie inzet was dit ook niet gelukt! 

Alle teams zijn weer 100% op stoom en wekelijks worden de wedstrijden weer vol passie en 

plezier gespeeld.  

En wij hebben uiteraard een finale GO gekregen voor de verhuizing naar Roelofarendsveen. 

Na de adviesavond hebben de politieke partijen volmondig ja gezegd tegen het plan 

Sportpas Zuid en kunnen wij verder. Maar eigenlijk begint het nu pas. Ja, wij hebben de GO, 

maar er moet nog heel veel gebeuren en daar hebben wij jullie hulp echt bij nodig. De 

komende tijd, beginnend op de aankomende ALV (denk erom deze is op woensdag 30 

november ☺), zullen wij jullie informeren hetgeen wij nu weten en kunnen delen. 

Ik wens alle teams, ondanks de uitdagingen van ons veld 1, veel succes met de laatste 

veldwedstrijden en alvast veel plezier voor de aankomende zaalperiode.  

Met sportieve groeten, 

Floris van der Hulst – Voorzitter HC Alkemade 

 



AVG 
 
 

Voor wie dit AVG formulier nog niet heeft ingevuld, wil je dit aub nog even doen 

https://forms.gle/doaHJeGffDknVZur8 
 

Contributie facturatie 
 

Door de overgang van het systeem Lisa 2 naar Lisa X wordt de contributie dit jaar later 

gefactureerd dan voorgaande jaren. Door deze overgang verandert er voor de automatische 

incasso weinig. U zult net als voorheen een mail ontvangen met de factuur voor de 

contributie waarop staat vermeld dat het factuurbedrag automatisch zal worden 

geïncasseerd. Wanneer u niet heeft gekozen voor automatische incasso zal er vanaf nu een 

betaallink met de factuur worden meegestuurd. U kunt het bedrag uiteraard ook overmaken 

naar het op de factuur vermelde rekeningnummer. Indien de factuur niet binnen 30 dagen is 

betaald zult u vanaf nu automatisch betalingsherinneringen ontvangen. Aan het einde van 

deze maand zal de contributie voor het veldseizoen worden gefactureerd. De contributie 

voor het zaalseizoen zal later apart worden gefactureerd. Door de vertraging van de 

facturatie van de contributie voor het veldseizoen zullen de facturaties dit jaar korter op 

elkaar volgen dan voorgaande jaren. 

 

Grote clubactie 

De afgelopen maanden zijn er loten verkocht voor de grote clubactie, dit is echt hartstikke 

goed gegaan. Tijdens de ALV (30/11) zal het eindbedrag worden bekendgemaakt, maar ik 

kan alvast verklappen dat het een enorm bedrag is. De kinderen die meer dan 25 loten 

hebben verkocht zullen zodra wij ze binnen hebben de welverdiende medailles ontvangen. 

Ook zullen wij als club de kinderen die het meeste hebben verkocht belonen.  

We danken alle kinderen voor hun bijdrage aan de grote clubactie! 

 

 
 

https://forms.gle/doaHJeGffDknVZur8


Lisa en website 
 
 LISA (het ledenadministratiesysteem dat onze website en app beheert) en onze website zijn 
vernieuwd! Om in te loggen in de nieuwe Lisa omgeving en de ClubApp kun je nog steeds 
jouw huidige lidnummer gebruiken, maar wegens privacy redenen dient elk lid een nieuw 
wachtwoord aan te maken en de nieuwe ClubApp te downloaden. Heb je de nieuwe 
ClubApp nog niet gedownload? Dan kun je dat via  deze link doen voor iOS  toestellen en 
via  deze link voor Android  toestellen.  
 
Een nieuw wachtwoord aanmaken kan op de volgende manier: 
1. Ga naar hcalkemade.nl en klik op de kop inloggen 
2. Druk op wachtwoord vergeten 
3. Vul hier je lidnummer en je e-mailadres in 
4. Je ontvangt binnen enkele minuten een mailtje met een link waarmee je een nieuw 
wachtwoord kan aanmaken 

 

  
 

linkje naar app store:  
 
https://apps.apple.com/nz/app/hc-alkemade/id718121549 
 
linkje naar android play store:  
 
https://play.google.com/store/apps/details?id=nl.lisa_is.alkemade 
 
Weet jij je lidnummer niet meer? Neem dan contact op met onze ledenadministratie 
(ledenadministratie@hcalkemade.nl) of lisa beheerder (lisabeheer@hcalkemade.nl). Je 
lidnummer staat ook op de factuur die je van ons ontvangen hebt. 

 
 
 
 

https://apps.apple.com/nz/app/hc-alkemade/id718121549
https://play.google.com/store/apps/details?id=nl.lisa_is.alkemade


Update TC 
 
Het zaalseizoen staat voor de deur. 28 november startten de eerste trainingen. Zaalhockey is 

echt een ander type hockey waarbij techniek en handelingssnelheid enorm belangrijk zijn. 

Om die reden spelen al onze jeugdhockey zaalhockey. We zien dat jeugdspelers van 

zaalhockey betere en completere hockeyers worden. Zaalhockey is bovenal ook erg leuk. Het 

trainingsschema staat al even op de website en de verwachting is dat de KNHB binnenkort 

het wedstrijdschema bekend maakt. 

Informatie over de precieze regels en afspraken in de zaal zal binnenkort verstrekt worden, 

zodat iedereen voorbereid aan het zaalseizoen kan beginnen. 

We wensen iedereen veel plezier in de zaal! 

 
Arbitrage 
 
Eind september zijn er 10 cursisten gestart met de clubscheidsrechter cursus. Zij zijn 12 

oktober allemaal geslaagd voor het examen, gefeliciteerd! De eerste cursisten hebben 

inmiddels ook, onder begeleiding, hun eerste wedstrijd gefloten, best een spannend 

moment. 

Jesselynn, Nova, Silke, Abby, Mette, Doutzen, Felien, Noor, Lieke en John: van harte 

gefeliciteerd!  

Het opleiden van scheidsrechters is belangrijk voor onze club. Zo zorgen we ervoor dat er 

altijd voldoende scheidsrechters blijven. Daarnaast is het ook voor de cursisten 

weerbaarheid. Om in de woorden van scheidsrechter coryfee Joost Soetens te spreken: 

‘Fluiten is de goedkoopste cursis assertiviteit’ 

 
Clubhuis en velden 
 
De eerste seizoenhelft zit er alweer bijna op en jullie mogen je talenten straks in de zaal 

etaleren. 

 

Gelukkig maar, want groot was ook bij ons de teleurstelling dat we ondanks alle 

inspanningen toch veld 1 hebben moeten afkeuren. Deze beslissing is gezamenlijk genomen 

met de TC en onze hoofdtrainer. Afgelopen seizoen zijn er door de kwaliteit van het veld 

diverse blessures geweest en dat willen we nu koste wat kost voorkomen. 

Ik kan me voorstellen dat jullie je afvragen waarom het kan, dat ons veld zo snel vervuilt dat 

we dit besluit hebben moeten nemen. Als we dat antwoord hadden, dan zouden we nu niet 

in deze situatie zitten. 

De bestrijding van algen is een van de grootste problemen bij iedere Hockeyclub, we zijn 

hierin dus zeker niet de enige. Na proeven gedaan te hebben met enzymen en 



microbacteriën om de algen-verontreiniging te bestrijden zijn we uitgekomen op de zgn. 

“droge dieptereiniging” tweemaal per jaar. Tijdens deze schoonmaak wordt het zand uit de 

mat geborsteld en, als het eenmaal droog is, gereinigd en/of afgevoerd waarna de mat 

aangevuld wordt met schoon nieuw zand. 

Door de zomer heen werkt dit prima, en in theorie zouden we zo ook makkelijk het najaar 

door moeten komen. De praktijk blijkt echter anders.  

Het najaar is sowieso de moeilijkste tijd om het veld veilig en bespeelbaar te houden. Vocht, 

relatief nog hoge temperaturen en organisch afval (vallende blaadjes) vormen in combinatie 

een uiterst vruchtbare voedingsbodem voor algen. Daarbij komt ook zeker het feit, dat onze 

mat inmiddels al 13 jaar oud is en aardig aan vervanging toe is. Iets dat we met het oog op 

de komende verhuizing niet meer kunnen realiseren op onze huidige locatie. 

Een andere reden dat ervoor zorgt dat het veld in deze periode zo snel vervuilt is de 

overvloedige regenval van de laatste weken. Als het veld op enig moment blank staat, komt 

alle (oude) vervuiling diep vanuit de mat mee boven drijven. Het water zakt weg, zand is 

zwaarder dan de algenprut en zo komt de onderste laag juist weer bovenop de schone laag 

te liggen. 

 We vrezen dat we hiermee moeten leren leven voor de jaren dat we nog in Rijpwetering 

hockeyen. Het onderhoud van onze velden wordt weliswaar bekostigd door de SBGB, maar 

ook zij geven geen carte blanche voor onbeperkt reinigen. Het is dus niet ondenkbaar dat we 

in de komende jaren rekening zullen moeten houden met mindere bespeelbaarheid van veld 

1 in onze wedstrijd- en trainingsschema’s. 

Voor de laatste weken buiten dus helaas geen wedstrijden meer op veld 1. In de planning ligt 

wel dat we (ijs en weder dienende) in februari een nieuwe laag schoon zand opbrengen dat 

voor grip moet zorgen als jullie weer buiten gaan hockeyen. De eerstvolgende 

reinigingsbeurt proberen we dan zo vroeg mogelijk in 2023 in te plannen waarna er weer 

gewoon gespeeld kan worden op veld 1. 

We betreuren uiteraard de situatie maar veilig kunnen hockeyen gaat voor alles. Uiteraard 

zitten we niet stil en blijven onderzoeken of er nog andere oplossingen zijn voor dit 

probleem. We zullen het nog een paar jaar uit moeten zingen. 

 
Agenda 

30 November 2022 ALV  

30 Juni 2023 Vrijwilligers BBQ 
  


